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Protokół Nr 11/2015 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta 

odbytego 20 października 2015 r. pod przewodnictwem 

pani Marii Stępniowskiej – Przewodniczącej Komisji 

 

Posiedzenie otworzyła pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji,  witając 

jej członków i zaproszonych gości. 
 

Listy obecności stanowią  załączniki nr 1 i 2  do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Analiza prowadzonych przez Biuro Promocji działań związanych z promocją 

Miasta Inowrocławia oraz planem działania na 2016 r. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (3 – za) i przystąpiono do jego realizacji.   

 

Ad. 1 
 

Analiza prowadzonych przez Biuro Promocji działań związanych          

z promocją Miasta Inowrocławia oraz planem działania na 2016 r. wraz            

z projektem uchwały.  
 

Ewa Rapicka – Wydział Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Przedstawiła szczegółowo materiał wraz z projektem uchwały, który stanowi –  

załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionej analizy? Nie widzę na razie chętnych, wobec tego 

ja chciałabym zadać kilka pytań. Na str. 19 analizy, w 2 akapicie znajduje się zapis: 

„W roku 2016, oprócz kontynuacji dotychczasowych form, planujemy                

w promocyjnej strategii rozwoju Miasta prowadzić działania również                      

z wykorzystaniem środków UE”. 

Czy wiadomo jakie to będą działania?   

 

Ewa Rapicka – Wydział Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Tak, w roku bieżącym przyjęliśmy nową opcję zapraszania gości i organizację 

imprez kulturalnych. Prowadzimy taki dobór wykonawców, żeby każdy odbiorca, 
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bez względu na wiek mógł znaleźć coś dla siebie. Celem naszym jest także 

przyciągnięcie do nas mieszkańców okolicznych miast. Przykładem tego są 

tegoroczne obchody Dni Inowrocławia. Wielkie dwudniowe grillowanie, Ino ART. 

FESTIVAL, gdzie m.in. odbywały się liczne konkursy i zabawy z udziałem dzieci. 

Wielka Majówka zgromadziła tysiące młodych ludzi, nowością było nadawanie „na 

żywo” popularnej audycji radiowej „Lato z Radiem”. Zorganizowane zostało też 

Muzyczne Pożegnanie Lata i wiele innych imprez, których odbyło się w bieżącym 

roku około 100. Niektóre z nich na stałe wpisały się w kulturalny kalendarz Miasta.  
 

Rafał Lewandowski – członek Komisji: 

Jaka jest przeznaczona kwota na promocję?  
 

Ewa Rapicka – Wydział Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Niestety nie wiem, ponieważ środki są zapisane w budżecie. Jeśli pan radny sobie 

życzy, dowiem się i pana poinformuję.  

 

Rafał Lewandowski – członek Komisji: 

Dziękuję, bardzo wielkie uznanie, ponieważ dzieje się bardzo dużo                        

w Inowrocławiu.  
 

Magdalena Łośko – członek Komisji: 

Uczestniczyłam w wielu imprezach, głównie przeznaczonych dla dzieci i muszę 

powiedzieć, że były przygotowane ciekawie i profesjonalnie. Nie można zatem 

twierdzić, że nic się nie dzieje w Inowrocławiu. Jeśli ktoś tak twierdzi, to po prostu 

nie wychodzi z domu, albo jest złośliwy.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Jeśli to możliwe, to proszę uzupełnić analizę o te działania z wykorzystaniem 

środków unijnych i te nowe imprezy, które zostaną wpisane na stałe do kalendarza 

imprez.   

Nie widzę więcej chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionej 

analizy?  
 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Analiza uzyskała pozytywną opinię Komisji. 
 

Ewa Rapicka – Wydział Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie informacji o prowadzonych działaniach 

związanych z promocją Miasta Inowrocławia oraz planem działania na 2016 r. wraz z 

uzasadnieniem – załącznik nr 4 do protokołu. 
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Nie ma żadnych uwag do projektu uchwały. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem? 
 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad. 2 

 

Sprawy wymagające opinii Komisji – (zaopiniowanie projektów uchwał). 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Miasta Inowrocławia do 2020 roku wraz z uzasadnieniem – załącznik nr 5  

do protokołu.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
  

Magdalena Łośko – członek Komisji: 

Rozumiem, że nic nie dzieje się na niekorzyść miasta? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Nie, oczywiście, że tylko na korzyść miasta.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Ewaluacja, co z tym? Kto to będzie robił?  

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Oczywiście my sami. Będziemy oceniać realizację Strategii rozwoju pod względem 

skuteczności, efektywności, użyteczności i trwałości zaplanowanych i wdrażanych 

działań zgodnych z zapisami i celami strategii. Ocena będzie dokonywana za pomocą 

badań uwzględniających źródła wtórne i źródła pierwotne.  

Ewaluacja będzie przeprowadzona co trzy lata, przy czym pierwsza zostanie 

przeprowadzana w 2017 r. i będzie dotyczyła okresu 2014-2016, druga natomiast 

zostanie przeprowadzona i będzie dotyczyła okresu 2017-2019.  
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Nie widzę więcej chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 
 

Głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

 

Kolejny projekt uchwały. 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia wsparcia finansowego Powiatowi 

Inowrocławskiemu przez Miasto Inowrocław wraz z uzasadnieniem – załącznik nr 6  

do protokołu. 

Dodała również, że wsparcie to jest uzależnione od tego, czy Powiat Inowrocławski 

udzieli wsparcia na inwestycję Miasta Inowrocławia polegającej na przebudowie            

ul. Długiej.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy ul. Długa jest miejska, czy powiatowa?  
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Wystąpiliśmy do Starosty o wsparcie przebudowy ul. Długiej, jest ona ulicą miejską.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

A jak nie otrzymamy tego wsparcia, to nie będziemy partycypować w remoncie           

ul. Poznańskiej?  
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Tak, to wszystko jest uzależnione od decyzji Starostwa.  
 

Rafał Lewandowski – członek Komisji: 

Jak wygląda sytuacja finansowa? 
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Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Powiem tak, wsparcie jest potrzebne. Pieniądze są potrzebne 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Na jaką kwotę będzie ta inwestycja dotycząca ul. Lipowej?  

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Inwestycja ta będzie kosztować około 4 miliony złotych. Jakiekolwiek wsparcie 

będzie na pewno ulgą, a 10%, to minimum jakie trzeba mieć jako wsparcie.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Nie ma więcej chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały, pod warunkiem, że Miasto otrzyma dotację z Powiatu na                 

ul. Długą? 

 

Głosowanie:    za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinie Komisji . 

 

Kolejny projekt uchwały. 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przedstawiła szczegółowo Strategię Obszaru Strategicznej Interwencji dla 

Inowrocławia oraz obszarów powiązanych z nim funkcjonalnie na lata 2014-2010 

oraz projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Obszaru Strategicznej Interwencji 

dla Inowrocławia oraz obszaru powiązanego z nim funkcjonalnie do 2020 r. wraz            

z uzasadnieniem – załącznik nr 7  do protokołu. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Nie widzę chętnych do zadawania pytań. Bardzo szczegółowo omówiła pani strategię 

i projekt uchwały. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały wraz 

ze przedstawioną strategią?   

 

Głosowanie:    za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad. 3 

 

Sprawy bieżące. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Maria Stępniowska 

 
Protokółowała 

 

Maria Stępniowska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


